
 OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO PALÁRIKOVO 

Číslo: 20/2015                                          V Palárikove, 19.06.2015   

 

 

 

Zápisnica 

zo VII. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Palárikovo, 

 
konaného dňa 19.06.2015 o 17.00 hod. v zasadacej miestnosti Domu kultúry v Palárikove  

s týmto programom: 

 

 

 

1/ Otvorenie 

2/ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3/ Voľba návrhovej komisie 

4/ Správa o činnosti obecnej rady a kontrola plnenia uznesenia od posledného   

    zasadnutia obecného zastupiteľstva 

     Spravodajca: doc. PhDr. Monika J a n k e c h o v á, PhD.  

5/ Interpelácia poslancov OZ 

6/ Hodnotenie plnenia úloh obce na úseku stavebného poriadku, s osobitným zreteľom   

    na prenesený výkon štátnej správy / zák. č. 416/2001 Z. z. / vyplývajúcich zo zák. č.   

   50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku.  

   Spravodajca: Mgr. Erika B r š e l o v á, predseda komisie výstavby, ÚP a dopravy a VP 

7/ Zhodnotenie plnenia úloh obce vyplývajúcich zo zákona č. 135/1961 Zb. o pozemných   

    Komunikáciách.   

    Spravodajca: Mgr. Erika B r š e l o v á, predseda komisie výstavby, ÚP a dopravy a VP 

8/ Vyhodnotenie plnenia Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Palárikovo    

    2007 – 2013. 

    Spravodajca: p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ 

9/ Správa o výsledkoch výchovno – vzdelávacieho procesu na Základnej škole   

    s materskou školou K. Strmeňa Palárikovo za šk. ť. 2014/2015. 

    Vyhodnotenie rozvoja školy a materiálno – technických podmienok za končiaci sa     

    školský rok.  

    Spravodajca: Mgr. Eva D u b c o v á, riaditeľka ZŠ s MŠ 

10/ Požiadavky na skvalitnenie starostlivosti o žiakov a výchovno-vzdelávacích služieb   

      poskytovaných v škole. Vyhodnotenie plnenia služieb školskou jedálňou, školským   

      klubom a materskou školou. 

     Spravodajca: PaedDr. Miroslava T ó t h o v á, predseda komisie sociálnej, vzdelávania,   

     kultúry, mládeže a športu 

 



11/ Záverečný účet obce a výročná správa za rok 2014, vrátane rozpočtovej organizácie   

      ZŠ s MŠ. 

      Spravodajca: Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda komisie finančnej, pre správu OM a PČ 

12/ Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce za r. 2014 a stanovisko   

      audítora k hospodáreniu obce za rok 2014.  

      Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

13/ Správa o plnení úloh rozpočtu obce za I. Q. 2015 vrátane rozpočtovej organizácie ZŠ   

      s MŠ.  

      Spravodajca: Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda kom. Finančnej, pre správu OM a PČ 

14/ Stanovisko hlavného kontrolóra k plneniu úloh rozpočtu obce za I. Q. 2015. 

      Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

15/ Návrh VZN o spôsobe náhradného zásobovania vodou a náhradného odvádzania    

      odpadových vôd z obce Palárikovo. 

     Spravodajca: p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ  

16/ Návrh VZN o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na trhových   

      miestach v obci Palárikovo. 

      Návrh trhového poriedku pre trhové miesto na Poštovej ulici Palárikovo.  

      Spravodajca: p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ  

17/ Návrh časových plánov práce orgánov obce na II. polrok 2015. 

      Spravodajca: p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ 

18/ Organizačné otázky 

     Spravodajca: p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ   

19/ Diskusia 

20/ Návrh na uznesenie 

21/ Záver 

         

  

 

 

     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Z Á P I S N I C A 

 

zo VII. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva P a l á r i k o v o, konaného dňa 

19. júna  2015 o 17.00 hodine v zasadacej miestnosti Domu kultúry P a l á – 

r i k o v o 

 

P r í t o m n í: 

sú podpísaní na prezenčnej listine, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice.  

 

1/ Otvorenie 

 

      VII. zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta 

obce. 

     Privítal poslancov obecného zastupiteľstva. Konštatoval, že z celkového počtu 11 

poslancov obecného zastupiteľstva boli prítomní  všetci poslanci.  

Ďalej privítal p. Alžbetu J a n k u l á r o v ú, prednostku OcÚ, Ing. Petra   T o m š í k a, hl. 

kontrolóra a Mgr. Silviu   T ó t h o v ú , pracovníčku obce. 

      

 

2/ Určenie overovateľov a zapisovateľa 

 

     Starosta obce Mgr. Jozef D e r ň á r, za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia 

obecného zastupiteľstva u r č i l: 

      

     Ing. Alžbetu H u s k o v ú, poslankyňu OZ   a 

     p. Jaroslava B u j a č k a, poslanca OZ 

 

Ďalej za zapisovateľku u r č i l: 

      Mgr. Silviu T ó t h o v ú, pracovníčku OcÚ 

 

 

3/ Voľba návrhovej komisie 

      

     Starosta obce Mgr. Jozef D e r ň á r, preložil návrh na zloženie návrhovej komisie v tomto 

zložení: Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ  

  p. Ľudmila K o š í k o v á, poslankyňa OZ 

   p. Viktor B e r k e š, poslanec OZ 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za:  11 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

     

 

4/ Správa o činnosti obecnej rady a kontrola plnenia uznesenia od posledného   

    zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

    Spravodajca: doc. PhDr. Monika J a n k e c h o v á, PhD., poslankyňa Oz  

 

Správa o činnosti obecnej rady a kontrola plnenia uznesenia sa prikladá k zápisnici ako 

príloha pod písmenom  „A“.  



5/ Interpelácia poslancov 

           

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – poukázala na problém vypäšťania žúmp 

a odpadových vôd do záhrad. Mala to doriešiť. Neviem  v akom je to štádiu. Obecná 

polícia by mohla viacej kontrolovať dodržiavanie VZN o verenom poriadku, napr. 

vešanie prádla v predzáhradke a krik na ulici. Hlavne na Hlavnej ulici. Upozornila na 

výjazd na Čikoch smerom na Tvrdošovce je neúmerne vysoká zelina. Podniknúť 

kroky na NSK. Aktualizovať web stránku.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – vypúšťanie žúmp do záhrad je negatívny jav. 

Viem, že zákon je platný už dávnejšie. Ťažko niekoho prinútiť, aby sa pripojil na 

kanalizáciu.  

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – vodárenská spoločnosť poskytlaúdaje 

kto je alebo nie je pripojený na kanalizáciu. Nie obec, ale príslušný úrad životného 

prostredia s vodárenskou spoločnosťou by ich mali riešiť v priestupkovom konaní. 

Obec nemôže zverejňovať alebo poukazovať na niekoho. V Našich novinách bola 

informácia, aby sa pripojili.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – výjazd na Čiky – upozorníme na zjednanie 

nápravy. Na web stránku sa pozrieme.  

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, treba dodať obrázky a potom tam budú zavesené. 

 

p. Tomáš S l i v o ň – poslanec OZ – občania sa sťažovali na kamerový systém, že raz 

chceli vyriešiť drobnú krádež a kamery nefungovali. Obecní policajti by tu raz za tri 

mesiace mohli byť.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – neviem prečo tu nie sú. Niektoré kamery sa 

museli vymeniť. Kúpil sa nový monitor, teraz by malo všetko fungovať.  

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – bolo by dobré prehodnotiť otváracie hodiny 

na komopostovisku, cez víkend je to nedostačujúce.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – koľko ľudí, toľko požiadaviek. Každú chvíľu 

meníme tie otváracie hodiny. Ten človek môže pracovať iba 4 hodiny denne. Môžeme 

to zmeniť, ale čo s takými, ktorí by tam chceli ísť v sobotu doobeda? Chcete, aby sme 

to zmenili od 12.00 do 16.00.    

 

p. Ľudmila K o š í k o v á, poslankyňa OZ – prečo môže pracovať iba 4 hodiny? 

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – lebo je tak prijatý, potom by musel aj stravné 

lístky dostávať. Tak to bude od 12.00 do 16.00 budúceho mesiaca.    

  

p. Jaroslav B u j a č e k, poslanec OZ – so zápachom zo Šándora sa pasujeme už 2-3 

roky. V akom štádiu je farma ošípaných? Lebo znova to zapácha. Čo ten kamerový 

systém, nemohla by sa dať aj na stanicu kamera? Lebo tam už vykradli autá. Na 

Orechovej ulici sú jamy, nemáme už ten frézovaný asfalt? Nejaké 2-3 multikáry 

a vysypať tie jamy? Aby tam nestála voda.  

 



Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – asi pred mesiacom tu boli investori, ktorí tam 

majú mať ošípané. S úpravami by mali začať do konca roka. Do konca júna by mali 

vyprázdniť tie nádrže. Keby bol zase takýto poznatok, tak to budeme riešiť. Kamery 

nevedia na takú diaľku prenášať signál. Musíme sa porozprávať s firmou. Kamery sa 

robili cez dotácie. Pán Takáč nám pomáhal získať drť. Čakáme, že zase začnú 

stavebné práce smerom na Šurany. Aj cesta na Žofiu aj na Ľudovítov by sa mala 

opraviť. Aj pani riaditeľke Hospicu sme sľúbili. Dá sa použiť aj to, čo máme na 

stanici.   

 

p. Ľudmila K o š í k o v á, poslankyňa OZ – priekopy od stanice po kaštieľ nie sú 

pokosené. Dá sa s tým niečo robiť? 

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – boli sme na poznávacej ceste v Rakúsku 

a Nemecku a nerobia to TS. Tieto priekopy patria štátu. Máme veľmi veľa zelených 

plôch. Naši ľudia stále kosia aj VPP. Dostal som mail, že aj dlhý kanál by sme mali  

pokosiť. Ani mechanizmy na to nemáme. Občania ma zastavili, že aj pred Fegakom by 

sme mali pokosiť. Na samospráve by mal mať každý podiel. Môžeme požiadať 

slovenskú správu ciest alebo môžeme prijať ďalších troch ľudí.  

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – cez rozhlas sme odvysielali ponuku 

na kosenie.  

 

p. Ľudmila K o š í k o v á, poslankyňa OZ – čo sa týka internetu aktuality tam sú, 

pretože seniorka sa zúčastnila akcie v Nových Zámkoch a je tam o tom informácia.  

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – ale nie je tá informácia v aktualitách. 

Cesty sú NSK, ale aspoň ich bombardujme tým, že my to spravíme, ale vyúčtujeme si 

to u nich. Keď kosia štátne cesty, tak môžu aj toto. Skúsme im napísať.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – mám jeden návrh. Mohli by sme kúpiť 

mulčovač. Verím, že na budúci rok, ho budeme môcť kúpiť. Odpíšu nám, že kapacitne 

to nezvládnu. Týmto mechanizmom by sme veľmi esteticky vedeli udržiavať dedinu. 

 

p. Tomáš S l i v o ň, poslanec OZ – zapojili sme sa do projektu o vyčistení Slovenska 

a čiernych skládok? 

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – myslí sa tým čierne skládky, na ktoré treba 

stavebné povolenie a rozpočet.  

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – sú tam dosť zložité kritériá, klasický 

projekt je potrebný, verejné obstarávanie, územné rozhodnutie, stavebné povolenie. Je 

to na konkrétne skládky, ktoré sú evidované v zozname a my také nemáme. 

 

doc. PhDr. Monika J a n k e c h o v á, PhD., poslankyňa OZ – ja by som navrhovala, 

aby sme zaslali ten list a poprípade, či by prispeli na ten stroj, keď to oni nezvládajú.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – my im napíšeme, že to budeme robiť naďalej, 

ale oni nám za to budú opravovať výtlky. Bude to osobné rokovanie so šéfom. 

Budeme sa týmito príspevkami zaoberať v najbližšom období.    

 



6/ Hodnotenie plnenia úloh obce na úseku stavebného poriadku, s osobitným zreteľom   

    na prenesený výkon štátnej správy / zák. č. 416/2001 Z. z. / vyplývajúcich zo zák. č.   

    50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku.  

    Spravodajca: Mgr. Erika B r š e l o v á, predseda komisie výstavby, ÚP, dopravy a VP  

 

   Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom  „B“. 

 

 

7/ Zhodnotenie plnenia úloh obce vyplývajúcich zo zákona č. 135/1961 Zb. o pozemných   

    komunikáciách.  

    Spravodajca: Mgr. Erika B r š e l o v á, predseda komisie výstavby, ÚP, dopravy a VP 

 

    Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom  „C“. 

 

 

8/ Vyhodnotenie plnenia Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Palárikovo   

    2007 – 2013.  

    Spravodajca: p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ 

 

    Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom  „D “. 

 

 

9/ Správa o výsledkoch výchovno-vzdelávacieho procesu na Základnej škole s materskou  

    školou K. Strmeňa Palárikovo za šk. r. 2014/2015. 

    Vyhodnotenie rozvoja školy a materiálno technických podmienok za končiaci sa   

    školský rok.  

     Spravodajca: Mgr. Eva D u b c o v á, riaditeľka ZŠ s MŠ 

     Správa nebola spravodajcom ústne predkladaná iba v písomnej podobe predložil   

     spravodajca členom obecného zastupiteľstva. 

 

    Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom  „E “. 

 

Materiál obdržali poslanci v papierovej podobe a správa nebude prečítaná 

v zastupiteľstve.   

 

Mgr. Ľubica M a r k u s k o v á, zástupkyňa riaditeľky ZŠ s MŠ – pravidelne sme 

podávali správy OZ. Na školskej rade sme všetko zhodnotili, mávame predmetové 

komisie aj aktivity mimo školy. Podávame rôzne projekty na modernizáciu školstva. 

Dostali sme tablety, interaktívne tabule, zobrali sme sociálne slabšie deti na výlety. 

Máme kvalifikovaných učiteľov. Niektorí poukazovali na to, že sme nemali 

kvalifikovaného učiteľa na nemčinu. Tam sme boli nútení použiť aj neodborníkov. 

V rámci kontinuálneho vzdelávania sa naša pani učiteľka sama vzdelávala. Budeme sa 

snažiť niekoho zohnať. Máme dochádzajúce pani učiteľky. Vyučujúci u nás sú na 50 

% odborne vyučení. Posledné dva roky nemôžeme prijať nikoho, kto nemá vysokú 

školu. Spolupracujeme so špeciálnym pedagógom z pedagogicko-psychologického 

centra v Nových Zámkoch. Využívame aj špeciálneho pedagóga, ktorý chodí do 

družiny. Máme dobré počítačové vybavenie, aj gróf Károly nám daroval nejaké 

počítače. Cez projekty sme získali najprv 15 a potom 20 tabletov. Máme vytvorených 

13 krúžkov. Matúš Hlozák nám spravuje internetovú stránku. Učiteľky prispievajú do 

Našich novín. Myslím, že naša činnosť je pestrá. Našich žiakov zapájame do súťaží. 



Všetci žiaci boli umiestnení na stredné školy. Integrovaní žiaci a žiaci, ktorí potrebujú 

pomoc majú k dispozícii psychológa a výchovného poradcu. Pani učiteľka Klincková 

je tu dva roky. Ona je už dôchodkyňa, pomáhala aj s krúžkami. Keď pani učiteľka 

odíde, to neznamená, že sa nebu zaujímať o tie deti. Prídu aj učiteľky z Nových 

Zámkov, keď ich požiadame. Je v našich silách zabezpečiť špeciálnych pedagógov. 

Pani učiteľky dostali možnosť vybrať si pomôcky do školskej družiny. Predtým to 

bola učebňa fyziky.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – pre budúcnosť chcem poprosiť dať do hlavnej 

správy súlad s čím a v akom prostredí žijete.  

 

10/ Požiadavky na skvalitnenie starostlivosti o žiakov a výchovno-vzdelávacích služieb  

      poskytovaných v škole. Vyhodnotenie plnenia služieb školskou jedálňou, školským   

      klubom a materskou školou.  

      Spravodajca: PaedDr. Miroslava T ó t h o v á, predseda komisie sociálnej, vzdelávania,   

                                                                            kultúry, mládeže a športu 

 

 

     Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom  „F“. 

 

 

11/ Záverečný účet obce a výročná správa za rok 2014, vrátane rozpočtovej organizácie   

      ZŠ s MŠ.  

      Spravodajca: Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda komisie finančnej, pre správu OM a PČ 

 

      Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom  „G“. 

 

12/ Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce za r. 2014 a stanovisko   

      audítora k hospodáreniu obce za rok 2014.  

      Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

 

      Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom  „H“. 

 

13/ Správa o plnení úloh rozpočtu obce za I. Q. 2015 vrátane rozpočtovej organizácie ZŠ   

      s MŠ.  

     Spravodajca: Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda komisie finančnej, pre správu OM  a PČ 

  

    Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom  „I“. 

 

14/ Stanovisko hlavného kontrolóra k plneniu úloh rozpočtu obce za I. Q. 2015.  

      Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór  

 

      Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom  „J“. 

 

15/ Návrh VZN o spôsobe náhradného zásobovania vodou a náhradného odvádzania   

      odpadových vôd z obce Palárikovo. 

      Spravodajca: p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ 

 

      Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom  „K“. 

 



    Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – položil otázku, že čo je osobitný predpis.   

Malo by to tam byť presne definované.  

Hlasovanie poslancov:  

Za:  11 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

 

16/ Návrh VZN o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na trhových   

      miestach v obci Palárikovo. 

      Návrh trhového poriadku pre trhové miesto na Poštovej ulici Palárikovo. 

      Spravodajca: p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ 

 

      Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom  „L“. 

 

 p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – nemôže byť predmetom dnešného   

      schvaľovanie, pretože sme ho nedostali späť z potravinovej správy.  

 

 Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – je tam napísané od 06.00 do 22.00 hod. To je   

    16 hodín. Tam by sa potom nesmelo parkovať. Netreba to zvážiť? 

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – takáto doba bola navrhnutá  

a schválená na obecnej rade.  

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – tam teda musí byť 16 hodín správca.  

 

17/ Návrh časových plánov práce orgánov obce na II. polrok 2015.  

      Spravodajca: p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ 

  

      Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom  „M“. 

 

18/ Organizačné otázky 

      Spravodajca: p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ 

 

     Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom  „N“. 

 

18/1 Návrh na priamy predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve obce v k. ú. Palárikovo  

        z pozemku reg. C-KN parc. č. 702/1 druh pozemku zastavaná plochy o výmere 9807     

        m
2
,  podľa GP č. 69/2014 úradne overeného Okresným úradom, katastrálnym odborom   

        Nové Zámky pod č. 1276/14 zo dňa 3.12.2014 a to: 

        z majetku obce LV 1 C-KN parc. č. 702/1 vo výmere 9807 m
2
 zast. pl.  

 diel 1 k parc. č. 155/1 ..... 18 m
2 

 
diel 2 k parc. č. 156/1 ..... 81 m

2
 

 diel 3 k parc. č. 156/3 .....   1 m
2 

        v prospech vybranému účastníkovi priameho zadania – manželom: 

        Mgr. Lenka Š r á m k o v á rod. Samuelová a Milan Š r á m e k, rod. Šrámek, obaja  

        spoločne trvale bytom Palárikovo, Budovateľská ul. č. 1456/41 do BSM za ponúknutú  

        cenu 475,00 €.  

 

Hlasovanie poslancov:  

Za:  11 



Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

18/2 Návrh na určenie formy predaja majetku obce –  
podľa GP č. 17/2015, úradne overeného Okresným úradom Nové Zámky, 

katastrálnym odborom pod č. 294/15 dňa 31.03.2015 oddeleného pozemku C-KN 

parc. č. 1128/10 druh pozemku záhrada o výmere 360 m
2
 odporúča sa schváliť 

prevod uvedeného majetku obce formou priameho predaja za štandardných 

podmienok: 

- kupujúci je povinný uhradiť náklady spojené s vypracovaním znaleckého posudku 

na stanovenie všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti, 

- kupujúci je povinný uhradiť náklady s vkladom do katastra nehnuteľností. 

 

 

Hlasovanie poslancov:  

Za:  11 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

 

18/3 Návrh na určenie formy predaja majetku obce  

podľa geometrického plánu číslo: 58/2015 zo dňa 23.06.2015 na určenie vlastníckych 

práv k nehnuteľnostiam  

- pozemku C-KN parc. č. 708/5 o výmere 944 m
2
, druh pozemku zastavaná 

plocha a, 

- pozemku C-KN parc. č. 708/9 o výmere 14025 m
2
, druh pozemku zastavaná 

plocha 
odporúča sa schváliť prevod uvedených pozemkov z majetku obce formou priameho 

predaja za štandardných podmienok. 

Jedná sa o pozemky pod budovou a spevnenými plochami Odborného učilišťa 

internátneho, Námestie sv. Ladislava 1791/14, 951 15  Mojmírovce.  

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á – odporúča sa schváliť preto, lebo sa k tej budove asi 

nikdy nedostaneme. Budova bola prevedená na štát. Keď sme ju chceli, tak nám bolo 

povedané, že štát ju potrebuje na vzdelávanie. K žiadosti na dotáciu treba list 

vlastníctva.  

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – PoľnoSME dáva list vlastníctva budovy, 

ale na pôdu aj budovu? Stačí súhlas majiteľa. Ja by som sa toho nevzdala. Trvala by 

som na veľmi vysokej cene.  

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – keď uspejú v žiadosti tak dobre, ale keď nie, 

tak nie.  

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – k výzvam a žiadostiam sa musí dávať 

list vlastníctva. Nie dodatočne. Bez toho im tú žiadosť neschvália. 

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – ten pozemok má list vlastníctva, ktorý môžu 

doložiť so súhlasom vlastníka. Ešte som sa nestretol s tým, že by to bezpodmienečne 

pýtali.  

 



Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – je tu súboj dvoch hodnôt. Prvá, aby obec 

nestratila pozemky, druhá, že škola má možnosť na zateplenie a asi tu bude dlho 

fungovať. Je dobré zistiť, či im bude stačiť dlhodobý prenájom, či sa dá zavkladovať.  

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – text výzvy nám nie je známy. Ich 

zriaďovateľ+ upozornil, že bude potrebný list vlastníctva.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – pokiaľ ešte výzva nebola daná, tak máme čas.  

 

doc. PhDr. Monika J a n k e c h o v á, PhD., poslankyňa OZ – spojíme sa s pani 

riaditeľkou, do akej miery je reálny ich zámer. 

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – naša ZŠ je na akom pozemku? 

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – na našom pozemku. Tento bod 

programu obecné zastupiteľstvo zatiaľ vypúšťa.  

 

18/4 Prerokovanie upozornenia prokurátora v súvislosti s postupom obce pri prijímaní   

        VZN k predaju výrobkov a poskytovanie služieb na trhových miestach.   

 

18/5 Návrh na zriadenie komisie na prípravu nového strategického rozvojového   

        dokumentu obce na obdobie rokov 2014 – 2023 v zložení: Mgr. Jozef Derňár, doc.   

        PhDr. Monika Jankechová, PhD., Alžbeta Jankulárová, Ing. František Sedlár, Karol   

        Markusek, ml., Mgr. Elena Šrámeková, Ľudmila Košíková, MUDr. Alena Kollárová,   

        Viktor Berkeš. 

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – na základe čoho sa vyberali členovia  

komisie? Lebo je tam aj súkromný sektor atď. Mal by tam byť aj niekto 

z Poľnohospodárskeho družstva, napr. Ing. Židuliak alebo Mgr. Bršelová z komisie 

výstavby.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – predvčerom tu bolo stretnutie s manažérkou 

Miktoregiónu Cedron – Nitrava, ale nikoho to nezaujímalo. Chceli sme vytvoriť asi 7 

– členný tím zložený z obecného úradu, neziskových organizácií, podnikateľských 

subjektov atď. My sme v nejakom združení, budú tam zástupcovia obcí a rôzne 

pozície. Ing. Židuliaka chcem navrhnúť do pozície nejakého veľkého orgánu. Všetci 

občania sa na tom môžu podieľať. Môžete navrhnúť koho chcete, ale chcem, aby ste 

bližšie vedeli o čo sa jedná. 

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – ja som sa iba pýtala, čo bolo dôvodom 

vymenovania týchto ľudí. A keď tu niekto v utorok nebol, tak asi mal dôvod.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – mohol tam byť niekto z PoľnoSME. Môžeme 

sa dohodnúť, že bude donominovaný. K budúcemu zastupiteľstvu doplniť niekoho 

z PoľnoSME. 

 

18/6 Správna rada OTJ 

 Doplniť členov: Mgr. Vladimír Kukan a Jozef Bábin 

 

19/ Diskusia 



Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – na prevádzku bývalej materskej školy sú 

vysoké výdavky. Skúsme nájsť nejaké riešenie. 

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – súhlasím v plnej miere, ak je to takto.  

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – my sme to preberali už pred 4 rokmi. Netreba 

to hneď brať tak, že je to totálna strata. Budovu treba temperovať a zakonzervovať. 

Buď nový nájomníci alebo nejaké iné riešenie. 

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – naším snom je mať v tej budove nový obecný 

úrad. Terajšia budova je veľmi zlá. Vlne aj zvrchu aj zospodu. Sťahujeme elektroniku 

hore dole. Nemáme žiadne zasadačky, žiadny poriadny archív. Všeličo sme v obci 

robili, ale v lete spravíme strechu. Nie sú zatiaľ žiadne zdroje na zateplenie atď. Obec 

potom do toho musí ísť z vlastných finančných prostriedkov. Prísľub na vyššie 

podielové dane.  

 

doc. PhDr. Monika J a n k e ch o v á, PhD., poslankyňa OZ – teším sa, že je záujem 

o školské prostredie. Stále by mala byť najvyššia hodnota, hodnota vzdelania. Chcem 

povedať, že aj vďaka rade školy má vyšší rozpočet. Spolupráca so školou je dobrá. 

Bude  mimoriadne zasadnutie rady školy, je mojou úlohou pýtať sa, personálna 

politika, ja viem 5 mien, na ktoré sa všetci pýtajú na základe čoho boli prijatí. Otázka 

špeciálnej pedagogičky aj tých 7 a 2 eur. Budeme sa konkrétne pýtať, či je alebo nie je 

kvalifikovaná tá ktorá osoba. Tým, že tu nie je pani riaditeľka sa nevieme 

kompetentne vyjadriť.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – mal som veľmi dobrý pocit na akadémii. Nebolo 

ale jasne stanovené, čo by sa dalo v škole zlepšiť keď som sa pýtal.  

 

Ing. Eva K o d a d o v á, občianka – dostala som od vás odpoveď na žiadosť čo sa 

týkala odvodňovacieho kanála od Kerestúra po Barackoš. Účel kanála nemá význam, 

keď sa neudržiava. Vy ste mi poslali zoznam vlastníkov. Vlastníci tohto kanála platia 

daň a boli vyzvaní na prečistenie? Vyzvala obec SPF na prečistenie? Pán Palacka 

zahádzal kanál. Končí sa mrežou a tam je humus. Ako sa to odstráni? Nedá sa prejsť 

po celom chodníku na Remeselníckej ulici. Chodia tade aj vozíčkari, potom musia 

chodiť po ceste. Kde je bezpečnosť? Ďalej sú tam staré veľké stromy, ktoré sú 

nebezpečné. 

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – tie pozemky nie sú prededené. Ku 

kanálu sa nikto neprizná. Pokiaľ nebude pozemok predaný alebo prededený. Korene sa 

musia odniesť v celej odvodňovacej sústave Palárikova.  

 

Ing. Eva K o d a d o v á, občianka – teraz nie sú záplavy len na strednom Slovensku. 

Žiadam, aby sa vyzvali vlastníci, lebo to niekto musí riešiť. A čo tie nové stavebné 

pozemky? 2/3 roka tam stojí voda.  

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – hydromeliorácie očakávajú peniaze 

z eurofondov a Palárikovo tam napísali do tých svojich plánov. Pokiaľ sa obec 

rozhodne, bude musieť uzatvoriť zmluvy.  

 

Ing. Eva K o d a d o v á, občianka – susedia nám rozobrali chodník. Ja som to 

oznámila a nič sa nedeje, v prvom prejave ste povedali, že keď sa niečo stane, treba to 



oznámiť. Chodník je obecný pozemok. Tam pri tých opustených domoch sú veľké 

stromy.  Korene už rastú cez chodník. Ani osvetlenie nespĺňa svoj účel, lebo ho 

zakrývajú stromy a sú tam ešte tie dva schody, kadiaľ nemôžu prejsť s kočíkmi ani 

vozíčkari. 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – chodník je z betónových dlaždičiek. Snažili sme 

sa aspoň jednu časť opraviť. Trvalé riešenie by bolo spraviť nové chodníky. 

Pripravujeme nové možnosti cez LEADER. Keď sme robili chodník na Komenského, 

tak sme to zakryli dlažbou. Keď je hrozba, tak môžeme sa na to pozrieť a komisia to 

môže posúdiť. Urobia sa koľajničky na tých schodoch.  Vypílime všetky stromy? 

 

Ing. Eva K o d a d o v á, občianka – nie, ale aspoň každý druhý.  

 

p. Vladimír G a l b a v ý, občan – som tu za obyvateľov Remeselníckej ulice. Nás 

trápia drzí vodiči z PoľnoSME. Cesta nebola stavaná na 40 t autá, praskajú domy, 

rušia nočný kľud. Pre obytnú zónu je to 45 decibelov. Dajte to premerať. Chodník je 

v dezolátnom stave, cesta je samý výmoľ. Nikto sa o to nezaujíma. Možno napíšeme aj 

petíciu. Drzí šoféri sa ani nevyhnú. Ľudia si dávajú betóny tam, kde si udržujú 

trávniky, aby im po tom nechodili. Robím v Dusle a niekedy mi prinesú noviny 

z iných obcí a tam je to tak, že poslanci sú napísaní menovite, ako kto hlasoval. 

V pláne rozvojových úloh obce je chodník od stánku po Wellness? Pre to koho to je?  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – cesty sú na to, aby slúžili doprave. Zakážeme im 

chodiť? Na to nemáme recept. Zavolajte si hygienu. Neohľaduplní vodiči, predseda 

nech urobí prednášku. Každý občan má právo prísť, tak nebudeme do novín písať 

menovite hlasovanie.  Chcel by som televíziu, ktorá by to snímala. Poslanci rokojú 

v kolektíve. To od nás nechcite, aby sme písali do novín, kto ako hlasoval. Čo sa týka 

opravy chodníkov, boli sme úspešní v centrálnej časti obce. Všetko sa robilo z fondov, 

obec nemá vlastné peniaze. Buďme realisti. Obec má na bežnú údržbu.  

 

Ing. Eva K o d a d o v á, občianka – je obec zapojená do nejakých štrukturálnych 

fondov? 

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – sme zapojení do troch operačných programov:  

1. Leader – koncom budúceho roka 

2. Kvalita ŽP – máme záujem rozšíriť kanalizáciu na ČSLA, J. Palárika a Dukelskú 

ulicu 

3. IROP – cyklo chodník po stanicu a priemyselný park 

 

p. Vladimír G a l b a v ý, občan – ČSLA je v dezolátnom stave, ale asi ste neboli na 

druhom konci Remeselníckej. Chýba poklop pred bývalými potravinami ako je 

Čapucha.  

 

p. Štefan Š l a h o r, občan – som tu za strelecký klub Palárikovo. Dali sme návrh do 

podnájmu. V akom je to štádiu? Už od novembra chodíme na Obecný úrad.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – informoval som obecnú radu, že by ste to chceli 

zveľadiť atď. Vtedy poslanci povedali, že keď budete mať IČO. Vy nemáte IČO, ale 

ste registrovaní, bráni vám k tomu niečo? 

 



Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – prvý krát počujem takúto sťažnosť na 

obecnom zastupiteľstve na PoľnoSME. Takéto podnety by som poprosil prísť za 

vedúcim podniku. Som si vedomý, že tadiaľ chodia. Každý stroj má technický 

preukaz. Nočný kľud na prejazde na ceste neexistuje. Rozbité cesty sú po celom 

Slovensku. Dá sa možno riešiť aj oprava cesty, ale keby prišli tí občania.  

20/ Návrh na uznesenie 

 

Návrh na uznesenie sa prikladá k tejto zápisnici ako príloha „O“. 

 

Návrh na uznesenie predniesla p. Ľudmila K o š í k o v á. 

 

Uznesenie zo siedmeho zasadnutia obecného zastupiteľstva bolo poslancami schválené 

v nasledovnom znení: 

 

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO PALÁRIKOVO 

UZNESENIE číslo 07/150619 

 

I. 

 Obecné zastupiteľstva správu o činnosti obecnej rady od 26. februára 2015 do 25. júna 

2015 a kontrolu plnenia uznesenia z III. , IV.,  V.  a VI.  zasadnutia obecného zastupiteľstva 

A/  b e r i e    n a   v e d o m i e 

a súčasne ju                                     

B/  s c h v a ľ u j e 

bez pripomienok poslancov obecného zastupiteľstva. 

 

II. 

 Obecné zastupiteľstvo 

A/  k o n š t a t u j e, že  

- stavebná činnosť na území našej obce  sa primerane rozvíja, v intenciách platnej 

a aktuálnej územnoplánovacej dokumentácie, 

- zintenzívnil sa zo strany majiteľov nehnuteľností záujem o ich dôslednejšiu údržbu 

a obnovu,  tiež smerom k znižovaniu energetickej náročnosti objektov, 

- sa  postupne darí odhaľovať nelegálnu stavebnú činnosť v obci, zintenzívnil sa výkon 

štátneho stavebného dohľadu,  

- stretli sme sa s výkonom stavebnej inšpekcie , ktorá konala na podnet vlastníka pozemku, 

- v priebehu I. polroka 2015 na spoločnom stavebnom úrade bola vykonaná kontrola výko-

nu správneho konania na úseku stavebníctva odvolacím orgánom  / okresným úradom 

v sídle kraja/, 

B/  s c h v a ľ u j e 

1/  správu o hodnotení plnenia úloh obce na úseku stavebného poriadku  a 

2/  správu o plnení úloh vyplývajúcich zo zákona o pozemných komunikáciách, 

 podľa predlohy 

C/  o d p o r ú č a 

Pripraviť technické podklady na začatie majetko - právneho usporiadania pozemkov pre 

územné konanie v súvislosti s rozšírením miestneho pohrebiska, podľa ÚPD. 

Termín : do 31.12.2015 



 

III. 

 Obecné zastupiteľstvo  

A/  k o n š t a t u j e, 

že program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce , ako strednodobý programový  

     dokument upravoval podmienky podpory rozvoja obce na obdobie 2007 -2013, 

že hlavnou víziou bolo využiť výhodnú geografickú polohu, umožňujúc rozvoj podnikania,  

     cestovného ruchu a hospodársky rast za podmienok trvalo udržateľného rozvoja obce  

     s kvalitnou infraštruktúrou ponúkajúcou komunikačné, informačné a verejné služby na  

     vyššej úrovni, 

že počas hodnoteného obdobia sa v dôsledku ekonomickej krízy a tým aj zníženia  

     rozpočtových zdrojov a iných finančných zdrojov nepodarilo splniť všetky vytýčené ciele 

B/  s c h v a ľ u j e 

vyhodnotenie plnenia Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Palárikovo 2007 – 

2013, podľa predlohy. 

 

 

IV. 

 Obecné zastupiteľstvo  

A/ p r e r o k o v a l o  

správu o výsledkoch výchovno – vzdelávacieho procesu na Základnej škole s materskou 

školou Karola Strmeňa za školský rok 2014/2015 a vyhodnotenie rozvoja školy a materiálno –

technických podmienok za končiaci sa školský rok, vrátane plnenia služieb školskou jedálňou, 

školským klubom a materskou školou  

B/   ž i a d a 

Mgr. Evu  D u b c o v ú, riaditeľku ZŠ s MŠ 

v nastávajúcom školskom roku prijať opatrenia na skvalitnenie starostlivosti o žiakov 

a výchovno –vzdelávací proces  najmä: 

- zefektívnením zverejňovania informácií rodičom o nakladaní s prostriedkami zo stanove-

ných príspevkov vyberaných podľa VZN č. 03/2012 : príspevku za pobyt v materskej 

škole, príspevku v školskej jedálni a príspevku v školskom klube , 

- intenzívnejšie využívať možnosti zapájania sa školy do rôznych výziev na organizovanie 

kultúrnovýchovných a športových podujatí školy napr. cez ÚNSK, 

- zabezpečiť vyučovanie jednotlivých predmetov na škole odbornými a kvalifikovanými 

učiteľmi, 

- vytvoriť podmienky na zriadenie športovej triedy, 

-  zápis detí do 1. ročníka základnej školy riešiť v novom termíne apríl 2016, 

- prácu školy riadiť podľa pedagogisko-organizačných pokynov na školský rok 2015/2016, 

ktoré vydalo ministerstvo školstva. 

 

V. 

 

 Obecné zastupiteľstvo k predloženému záverečnému účtu obce za rok 2014 

a/ k o n š t a t u j e , že 

upravený rozpočet obce vrátane rozpočtovej organizácie ZŠ s MŠ  k 31.12.2014 tvoril: 



príjmy celkom..........................................................................     2 404 077,63 €, 

výdavky celkom ......................................................................     2 397 077,63 €. 

 

-  plnenie príjmov UP celkom sa dosiahlo vo výške............... 2 375 284,12 €, 

        bežné príjmy rozp. organizácie ZŚ s MŠ .............................     25 121,92 €, 

-       čerpanie výdavkov  upraveného rozpočtu     ...................... 1 712 314,82 € , 

        výdavky rozp. organizácie ZŠ s MŠ.....................................   637 504,34 € 

-   prebytok / schodok hospodárenia za r. 2014........................  -365 743,83 €, 

- Hospodárenie obce ................................................................      40 788,48 € 

-   sociálny fond k 31.12.2014 .................................................           372,58 €, 

-  bilancia aktív a pasív: 

       Aktíva celkom ..................................................................... 13 470 396,67 €, 

       Pasíva celkom ..................................................................... 13 470 396,67 €, 

-  Prehľad o stave a vývoji dlhu k 31.12.2014 

  

       Voči bankám ......................................................................     429 774,58 €, 

        Voči štátnemu fondu rozvoja bývania ...............................    354 095,28  €, 

-  prehľad poskytnutých dotácií PO a FO .............................         3 570,40  €, 

B/  b e r i e    n a  v e d o m i e 

1/ Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu obce za rok 2014, 

2/ Výrok audítora k záverečnému účtu obce za rok 2014 

C / s c h v a ľ u j e 

 Záverečný účet obce za rok 2014 vrátane rozpočtovej organizácie Základná škola  

s materskou školou Karola Strmeňa Palárikovo bez výhrad  

D/  u k l a d á 

v zmysle  ustanovení zákona č. 583/2004 Z.z.  o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy v znení neskorších predpisov,   §15 ods.4/   , prideliť do rezervného fondu obce 

čiastku vo výške 10% z prebytku rozpočtu , t.j. 4 049,00 € . 

 

VI. 

 Obecné zastupiteľstvo  

A/  b e r i e    n a   v e d o m i e 

Informatívnu správu o plnení úloh rozpočtu obce vrátane rozpočtovej organizácie ZŠ s MŠ  

K. Strmeňa  za I. štvrťrok 2015, podľa predlohy, 

B/ b e r i e    n a   v e d o m i e 

1/ stanovisko hlavného kontrolóra k plneniu úloh rozpočtu obce za I.Q.2015  

2/ úpravu rozpočtu č. 3 za obdobie  01.04.2015 do 18.06.2015 o poskytnuté prostriedky zo  

    štátneho rozpočtu  / zvýšenie príjmov + 247.362,51 €, zvýšenie výdavkov + 247 362,51 €/ 

C/  s c h v a ľ u j e 

Úpravu rozpočtu obce č. 4, podľa predlohy: 

Úprava príjmov celkom ..............................................................+ 16.142,55 €, 

Úprava výdavkov celkom ...........................................................+ 16.142,55 € 

 

VII. 



 Obecné zastupiteľstvo v súlade s ustanoveniami § 6 odst. 1 a § 11 odst. 4 písm. g/ 

zákona NR SR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov  

sa   u z n á š a 

na Všeobecne záväznom nariadení o spôsobe náhradného zásobovania vodou a náhradného 

odvádzania odpadových vôd v obci Palárikovo , podľa predlohy.  

VZN nadobudne účinnosť pätnástym dňom od vyvesenia na úradnej tabuli obce. 

 

VIII. 

 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

časové plány práce orgánov obce na II. polrok 2015 , podľa predlohy. 

 

IX. 

 Obecné zastupiteľstvo 

A/ p r e r o k o v a l o 

návrh na priamy predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve obce a to troch dielov z pozemku v k.ú. 

Palárikovo, reg. C-KN parc.č. 702/1, druh pozemku zastavané plochy, o výmere 9807m2,  

podľa  GP č. 69/2014 úradne overeného Okresným úradom , katastrálnym odborom Nové 

Zámky pod číslom 1276/14 zo dňa 3.12.2014   sumárne vo výmere 100 m2 podľa výsledku 

vyhodnotenia cenových ponúk 

B/  s c h v a ľ u j e 

priamy odpredaj nehnuteľnosti vo vlastníctve obce a to troch dielov, podľa GP č. 69/2014, 

úradne overeného OÚ, katastrálnym odborom Nové Zámky pod č. 1276/14 zo dňa 3.12.2014, 

z pozemku v k.ú. Palárikovo , reg.C-KN parc.č. 702/1 , druh pozemku ostatná plocha: 

diel 1   k parc.č. 155/1 o výmere 18 m2, 

diel 2   k parc.č. 156/1 o výmere 81 m2 a 

diel 3   k parc.č. 156/3 o výmere   1 m2  , t.j. sumárne  vo výmere 100 m2 vybranému 

účastníkovi – víťazovi priameho zadania – manželom:  

Mgr. Lenka  Š r á m k o v á    rod. Samuelová  a Milan  Š r á m e k   rod. Šrámek , obaja 

spoločne    trvale bytom  Palárikovo ,  Budovateľská ul. č. 1456/41 

do bezpodielového spoluvlastníctva manželov,   za ponúknutú cenu 475,00 €, slovom 

štyristosedemdesiatpäť eur, 

za podmienok: 

- s povinnosťou úhrady nákladov spojených s vyhotovením znaleckého posudku číslo 

20/2015 zo dňa 18.03.2015, 

- s povinnosťou úhrady nákladov spojených s vkladom vlastníckeho práva v prospech ku-

pujúcich do katastra nehnuteľností,  

- s povinnosťou úhrady kúpnej ceny kupujúcimi ku dňu uzatvorenia kúpnej zmluvy 

C/  u k l a d á 

prednostovi obecného úradu zabezpečiť uzatvorenie kúpnej zmluvy, podľa schvaľovacej časti 

uznesenia 

D/  u r č u j e 

stratu platnosti a účinnosti uznesenia, ak kúpna zmluva nebude uzatvorená do 31.12.2015. 



 

X. 

 Obecné zastupiteľstvo 

A/ p r e r o k o v a l o 

návrh na nakladanie s nehnuteľnosťou v majetku obce , oddeleného pozemku                 C-

KN parc. č. 1128/10, druh pozemku záhrada o výmere 360 m2, podľa GP č. 17/2015  ,úradne 

overeného Okresným úradom Nové Zámky, katastrálnym odborom  pod č. 294/15 dňa 

31.03.2015 

B/  s c h v a ľ u j e 

podľa § 9a odst. 1 písm. c/ zákona č. 138/1990 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov zámer odpredaja nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Palárikovo zapísanej na LV 

č. 1 reg. C-KN parc.č. 1128/10, druh pozemku záhrady o výmere 360 m2 formou priameho 

predaja najmenej za cenu vo výške všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti stanovenej podľa 

osobitného predpisu, znaleckým posudkom, s týmito podmienkami: 

- kupujúci bude povinný uhradiť náklady spojené s vypracovaním znaleckého posudku na 

stanovenie všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti, 

- kupujúci bude povinný uhradiť náklady s vkladom vlastníckeho práva v prospech kupu-

júceho do katastra nehnuteľností  

C/  u k l a d á 

prednostovi obecného úradu 

- zabezpečiť postup stanovený zákonom č. 138/1990 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov a Zásadami hospodárenia s majetkom obce Palárikovo, 

- predložiť starostovi obce protokolárne vyhodnotenie predložených cenových ponúk 

s odporučením na rozhodnutie obecnému zastupiteľstvu. 

 

XI. 

 Obecné zastupiteľstvo 

A/  p r e r o k o v a l o  

 upozornenie prokurátora pod č. Pd 158/15/4404-2 zo dňa 28.05.2015 o postupe obce 

Palárikovo pri prijímaní všeobecne záväzných nariadení k predaju výrobkov a poskytovaniu 

služieb na trhových miestach             

B/ s ú h l a s í 

 s navrhovanými opatreniami a to : 

1/ vydať nové VZN v zmysle § 3 odsek 8 zákona o predaji výrobkov  tak, aby  označené VZN  

    bolo schválené na najbližšom riadnom zasadnutí OZ,  za predpokladu vydania súhlasného  

    stanoviska orgánu úradnej kontroly potravín, 

2/ po schválení VZN uvedeného v predchádzajúcom bode postupne zosúladiť jednotlivé  

    trhové poriadky pre do úvahy prichádzajúce trhové miesta v obci a tieto po ich schválení  

    vydať formou VZN , 

3/ zosúladiť VZN č.3/2008 s aktuálnym znením zákona. 

 

XII. 

 Obecné zastupiteľstvo v súlade s § 15 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

A/ z r i a ď u j e  



komisiu na prípravu nového strategického rozvojového dokumentu obce na obdobie rokov 

2014 - 2023 

B/  v o l í  

zloženie komisie: 

Mgr. Jozef   D e r ň á r , / starosta / - predseda komisie, 

Doc. PhDr. Monika  J a n k e c h o v á, PhD , / zástupca starostu / člen komisie, 

Alžbeta J a n k u l á r o v á,  / prednostka OcÚ/ člen komisie, 

Ing. František  S e d l á r, / podnikateľ / člen komisie, 

Karol  M a r k u s e k , ml. / SHR /, člen komisie, 

Mgr. Elena  Š r á m e k o v á  / Jednota dôchodcov Slovenska, MO/, členka komisie, 

Ľudmila  K o š í k o v á , /poslankyňa, MO záhradkárov/ členka komisie, 

MUDr. Alena  K o l l á r o v á ,  /NO Hospic sv. Františka/, členka komisie, 

Viktor  B e r k e š , / poslanec / člen komisie  

 

XIII. 

 

 Obecné zastupiteľstvo , na základe odporúčania správnej rady OTJ,  

v o l í 

Mgr. Vladimíra  K u k a n a  

a  Jozefa   B á b i n a 

za členov správnej rady Obecnej telovýchovnej jednoty Palárikovo s termínom ihneď. 

 

21/ Záver 

     Spravodajca: Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce 

 

   

Starosta obce Mgr. Jozef D e r ň á r – úlohou školy je pripraviť deti na život. Riaditeľ 

školy zodpovedá za bežnú údržbu. Je to samostatný právny subjekt s rozpočtom. My 

tam ideme ostrihať aj pokosiť, ale keď som učil v Tvrdošovciach, tam nikto 

z obecného úradu neprišiel pomôcť. Pedagogická rada je pomocný školský orgán. 

Rada školy sleduje dianie v škole a dáva návrhy. Ďalej sú to metodické orgány ako 

ZRPŠ a Komisia pri obecnom úrade. Ďakujem škole za ich prácu a prajem krásne 

prázdniny.  

 

Na záver sa starosta obce Mgr. Jozef D e r ň á r   p o ď a k o v a l  všetkým   prítomným za 

podnetné návrhy a schôdzku obecného zastupiteľstva  u k o n č i l. 

 

 

 

   Overovatelia:         Ing. Alžbeta H u s k o v á 

                                                                      poslankyňa OZ 

 

                 Jaroslav B u j a č e k  

                                                                       poslanec OZ 

 

 



 

                Mgr. Jozef D e r ň á r 

                starosta obce 

 

                Alžbeta J a n k u l á r o v á 

                prednostka OcÚ 

 

Zapísala: Mgr. Silvia T ó t h o v á                               


